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ZAPISNIK SA IZVANREDNE SJEDNICE SKUPŠTINE HRVATSKOG 
BODY BUILDING SAVEZA 

 
Održane 11. travnja 2024. godine u Zagrebu, u prostorijama Športsko rekreativnog centra Šalata 
na adresi Schlosserove stube 2, I. kat 
Započeto u 18:55 
 
Nazočni predstavnici članica HBBS-a, prema potpisnoj listi u prilogu Zapisnika: 

1. GORAN JURATOVIĆ                SK „BLUE GYM“ – KARLOVAC 
2. NENAD NOVOSEL                   FK „BLACK JACK GYM“ – VELIKA GORICA 
3. NADA SISER                             BBK „GLADIATOR“ – ZAGREB 
4. TONI VIZIR                               BBK „KRK“ – KRK 
5. NEVEN MADA                         BBK „MAKSIMIR“ - ZAGREB 
6. SLAVEN PETROVIĆ                 SK „SIL-SPORT“ - ZAGREB 
7. MARKO MILETIĆ                    SK „TITAN GYM“ BJELOVAR 
8. NIKOLINA ALAPIĆ                  BBK „SISAK“ - SISAK 
9. VANJA TOKIĆ                          BBK „OSIJEK“ – OSIJEK 
10. ANTONIO FURIĆ                     FK „PLAY“ – POŽEGA 
11. DALIBOR JAKOVČIĆ               BBK „VELI JOŽE“ – POREČ 
12. VANJA GRUBIŠIĆ(bez potpisa)   BODYBUILDING SAVEZ ISTARSKE ŽUPANIJE 
13. DAMIR SISER                           ZAGREBAČKI BODYBUILDING SAVEZ 
14. MIODRAG TRBUŠIĆ               BODYBUILDING SAVEZ OSJEČKO-BARANJSKE ŽUPANIJE 
15. JAN DELGALO                         BODYBUILDING SAVEZ BJELOVARSKO-BILOGORSKE 

ŽUPANIJE 
16. SAMIR ŠALJA                           ADRIA FITNESS AKADEMIJA-UDRUGA STRUČNIH 

DJELATNIKA 
17. KRUNOSLAV KUZMIĆ            BBK „AERO FIT“ – VRBOVAC 
18. MARIJO BOŽIĆ                        BBK „BJELOVAR“ – BJELOVAR 
19. LUKA VUKO                             BBK „MARSONIA GYM“ – SLAVONSKI BROD 
20. KATARINA FIŠTROVIĆ            BBK „MORNAR“ PULA – PULA 

SANKOVIĆ 
21. DARIO STANKOVIĆ                BBK „TJELOGRADITELJ (BODY ART)“ - POŽEGA 

Ostali prisutni: 
1.Boris Presečki – Glavni tajnik  
2.Eugen Pervan – predsjednik Nadzornog odbora 
3.Nikola Demo – član Stegovne komisije 
4.Filip Dropulić – natjecatelj 
5.Ivan Jendričko – natjecatelj 
 
Predsjednik Saveza Damir Siser kao sazivač Izvanredne sjednice Skupštine HBBS-a 11. travnja 
2024. pozdravio je nazočne i otvorio je sjednicu Skupštine. Predsjednik Siser izvjestio je nazočne 
da je ova izvanredna sjednica Skupštine sazvana iz izvanrednog razloga kako bi se nakon dužeg 
vremena omogućilo financiranje aktivnosti Saveza sredstvima iz proračuna, odnosno jer je Hrvatski 
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olimpijski odbor zatražio od HBBS-a da na Skupštini usvoji Financijske planove za 2023. i 2024. 
godinu kako bi se Savezu mogla pustiti na raspolaganje financijska sredstva namjenjena fitness i 
bodybuilding sportu pri Hrvatskom olimpijskom odboru, a sve iz razloga što je Savez mogao 
jedino ograničeno funkcionirati bez financiranja u periodu od zadnjih 15 mjeseci, zbog ne 
provedenog upisa osoba ovlaštenih za zastupanje HBBS-a u Registru udruga. Predsjednik Siser 
objasnio je da je Hrvatski olimpijski odbor zbog neupisanih izabranih ovlaštenih osoba za 
zastupanje HBBS-a odbio financirati aktivnosti HBBS-a iz proračunskih sredstava namjenjenih 
fitness i bodybuilding sportu u 2023., osim odlaska na Prvenstvo Europe 2023. u izvanrednim 
prilika direktno iz financijskih sredstava HOO-a, a s realizacijom kojeg u konačnici Glavni tajnik i 
Stručna služba HOO-a nisu bili zadovoljni pa je izostalo daljnje kompeltno financiranje HBBS-a u 
izvanrednim prilikama u jesenskom dijelu 2023., kao i u 2024.g. sve do konačnog provedenog 
upisa ovlaštenih osoba za zastupanje HBBS-a u Registar udruga. Predsjednik Siser izvjestio je 
članove Skupštine da je ova sjednica Skupštine HBBS-a sazvana sukladno Statutu, odnosno 
objavom Dnevnog reda sjednice na web-stranici Saveza www.hbbs.hr 03. travnja 2024. i slanjem 
radnih materijala s obavijesti o mjestu i vremenu održavanja sjednice na e-mail adrese svih članica 
HBBS-a 05. travnja 2024. 
Nakon uvodnog govora odmah se je krenulo s izborom radnih tijela Skupštine. 
 

Izbor radnih tijela Skupštine 
A-1   Izbor radnog Predsjedništva (3 člana) 
Predsjednik Saveza Damir Siser konstatirao je da je prema Statutu kao Predsjednik Skupštine on 
ujedno predsjedavajući sjednice Skupštine HBBS-a, a time i Predsjednik radnog Predsjedništva 
sjednice, te je predložio ostatak radnog Predsjedništva u sastavu: MARKO MILETIĆ i NEVEN 
MADA. 
Prijedlog za tročlano Radno predsjedništvo dan je nazočnim predstavnicima u Skupštini na 
usvajanje, te je usvojen s 10 glasova „ZA“, 6 glasova „SUZDRŽAN“ i nitko „PROTIV“, čime 
je utvrđeno da je većinom glasova prisutnih članova Skupštine prijedlog prihvaćen. 
A-2   Izbor zapisničara i ovjerovitelja zapisnika 
Na prijedlog Radnog predsjedništva za zapisničara je predložen tajnik Saveza BORIS 
PRESEČKI, a za ovjerovitelja Zapisnika MARKO MILETIĆ. 
Prijedlog za ZAPISNIČARA i OVJEROVITELJA Zapisnika dan je nazočnim predstavnicima u 
Skupštini na usvajanje, te je usvojen s 10 glasova „ZA“, 6 glasova „SUZDRŽAN“ i nitko 
„PROTIV“, čime je utvrđeno da je većinom glasova prisutnih članova Skupštine prijedlog 
prihvaćen. 
B-1   Izbor članova Komisije za verifikaciju mandata (3 člana) 
Na prijedlog Radnog predsjedništva za članove Verifikacijske komisije predloženi su: NADA 
SISER, SLAVEN PETROVIĆ i SAMIR ŠALJA 
Prijedlog za članove Verifikacijske komisije dan je nazočnim predstavnicima u Skupštini na 
usvajanje, te je usvojen s 10 glasova „ZA“, 6 glasova „SUZDRŽAN“ i nitko „PROTIV“, čime 
je utvrđeno da je većinom glasova prisutnih članova Skupštine prijedlog prihvaćen. 
 
Verifikacijska komisija jednoglasno je izabrala za predsjednicu Komisije NADU SISER, te se je 
Verifikacijska komisija povukla za stol u dvorani namjenjen radu Verifikacijske komisije.  
B-2   Izvješće Komisije za verifikaciju mandata 
Nada Siser, kao predsjednica Verifikacijske komisije izvjestila je nazočne da su članovi 
Verifikacijske komisije prema dostupnoj im dokumentaciji jednoglasno utvrdili da je na današnjoj 
izvanrednoj sjednici Skupštine: 
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- nazočan ukupno 21 predstavnik udruženih članica HBBS-a 
-da je od 21 predstavnika: 16 predstavnika punopravnih članica i 5 predstavnika pridruženih 
članica 
-da je od 21 predstavnika prisutno: 13 izabranih predstavnika u Skupštini i 8 zamjenskih 
predstavnika 
-da je od 16 članova Skupštine 9 članova verificiralo mandate u mandatnom razdoblju Skupštine 
2022-2026 na Izvanrednoj izbornoj sjednici Skupštine 20.prosinca 2022.g., a da je 7 predstavnika u 
Skupštini danas priložilo dokumentaciju za verifikaciju mandata za mandatno razdoblje Skupštine 
2022-2026 
-da se prema provjerenoj dokumentaciji 7 predstavnika punopravnih članica HBBS-a predlaže 
Skupštini verifikacija mandata 4 članice, budući su predale pravovljanu dokumentaciju 
-da se odloži verifikacija mandata 3 punopravne članice za slijedeću sjednicu Skupštine jer 
predstavnici  2 kluba: Fitness klub „Play“ iz Požege i Bodybuilding klub „Krk“ iz Krka su predali 
odluke o izboru predstavnika u Skupštini HBBS-a, koje suprotno članku 26. Statuta nemaju jasno 
izabranu jednu osobu imenom i prezimenom, koja će cijelo mandatno razdoblje 2022-2024 vršiti 
funkciju člana Skupštine, nego u spornim odlukama je navedeno da iz svakog od ova 2 kluba po 
dvije ili tri osobe mogu i to „bilo koja, bilo kada i bilo gdje…“ vršiti funkciju člana Skupštine 
HBBS-a. Punopravna članica Bodybuilding savez Istarske županije za koju je konstatirano da ima 
tijela IZVAN MANDATA, a koji je istekao 19. siječnja 2024., predala je potvrdu o primitku 
pošiljke na poštu da je ova članica poslala poštom Zahtjev za izmjenu podataka u Registar udruge 
temeljom održane izborne sjednice Skupštine, ali Verifikacijska komisija je utvrdila da temeljom 
članaka 26. i 32. Statuta HBBS-a BBS IŽ ne može glasati na ovoj sjednici Skupštine te je 
predložila da se verifikacija mandata ove članice odloži za slijedeću sjednicu Skupštine, kada će 
podaci o ovlaštenim osobama za zastupanje BBS IŽ biti provedeni u Registru udruga. 
 
USLJEDILA JE RASPRAVA: 
-Za riječ se je javio ANTONIO FURIĆ predstavnik FK „Play“ Požega, koji je i prišao stolu 
Verifikacijske komisije te je rekao da se on ne slaže s odlukom Verifikacijske komisije i više puta 
je izjavio kako je to nečuveno šta vodstvo Saveza radi i ne dozvoljava njemu da glasa za svoj klub, 
te je vikao i tražio da mu predsjednica Verifikacijske komisije NADA SISER vrati odluku FK 
„Play“ iz Požege o izboru predstavnika u Skupštini HBBS-a, koju je prethodno predao i da se na 
nju mora potpisati. Predsjednica Verifikacijske komisije, kao i Predsjednik i Glavni tajnik Saveza 
uvjeravali su ga da ne može dobiti nazad predanu odluku jer je ona sastavni dio Zapisnika, a 
pogotovo da se nitko na nju ne može potpisati. Nakon dužeg inzistiranja, ANTONIO FURIĆ je 
prihvatio da mu se naknadno dostavi Izvještaj verifikacijske komisije sa sjednice Skupštine 11. 
travnja 2024. koji će potpisati predsjednica Verifikacijske komisije NADA SISER, nakom čega se 
je ANTONI FURIĆ vratio na svoje mjesto. 
-MARIJO BOŽIĆ predstavnik BBK „Bjelovar“ iz Bjelovara prišao je stolu radnog Predsjedištva i 
postavio je upit zbog čega je njegov Klub u pridruženom članstvu, a ne u punopravnom kako je 
slučaj bio ranije. Odgovorio mu je Tajnik Presečki da prema odredbi Pravilnika o članstvu i 
članarini u HBBSu klubovi koji više od 24 mjeseca nisu imali niti jednog natjecatelja na 
natjecanjima u organizaciji HBBS-a vraćaju se u pridruženo članstvo. Na šta je MARIJO BOŽIĆ 
rekao da njegov klub je u tom periodu imao 1 natjecateljicu, a Tajnik Presečki je zaključio da će se 
ta tvrdnja provjeriti pa ukoliko je došlo do pogreške donesti će se naknadno nova odluka Izvršnog 
odbora tj. sporna odluka će se poništiti. 
-Vanja Grubišić također je prišla stolu Verifikacijske komisije i tvrdila je da je protupravno oduzet 
glas BBS IŽ jer su oni održali Izbornu sjednicu Skupštine na vrijeme, samo još uvijek nije 
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provedena u nadležnom županijskom uredu, a kada se provede na današnji dan tijela BBS IŽ će 
prema stanju u Registru udruga biti u mandatu. Takđer Vanja Grubišić je rekla da ona već 20 
godina vodi udrugu i da vodstvo HBBS-a krivo radi jer ona zna da se Bodybuilding savezu Istarske 
županije mora verificirati mandat zbog činjenice da su predali dokumentaciju o izboru tijela na 
poštu i za to imaju dokaz. 
-Za riječ se je javio i DALIBOR JAKOVČIĆ iz BBK „Veli Jože“ Poreč te je tražio da mu se 
pokaže po kojem točno članku Statuta HBBS-a se BBS IŽ ne bi trebao odmah verificirati mandat u 
Skupštini i dati mu pravo glasa na ovoj sjednici, te je ustvrdio da se sada primjenjuju jedino 
odredbe Statuta HBBS-a. DALIBOR JAKOVČIĆ ujedno je izjavio da cijeli ovaj raskol u HBBS-u 
je upravo nastao jer je vodstvo HBBS-a napravilo Statut po kojem postoje pridružene i punopravne 
članice umjesto da su sve članice odmah učlanjenjem punopravne te da je aktualni Statut 
napravljen tako da ga je nemoguće izmjeniti. Dalibor Jakovčić ujedno je zaključio da je ovo prva 
sjednica Skupštine HBBS-a gdje se nakon dužeg vremena konstruktivno razgovara. 
-Predstavnik SK „Blue gym“ iz Karlovca GORAN JURATOVIĆ  također je zatražio da mu se 
pokaže gdje točno u Statutu piše da za predstavnika kluba u Skupštini HBBS-a mora biti izabrana 
samo jedan (1) osoba, a da ne može biti izabrano i više osoba. 
 
ODGOVOR IM JE DAO TAJNIK SAVEZA BORIS PRESEČKI: 
Uputio ih je na članak 25. stavak 2. Statuta prema kojem članica Predstavnika u Skupštini mora 
imati urednu registraciju s važećim mandatima tijela upravljanja i zastupanja, odnosno gdje jasno 
piše da Skupštinu sačinjava po jedan (1) predstavnik punopravne članice. Ujedno Tajnik im je 
ukazao na članak 32. Statuta gdje stoji da će se predstavniku članice Saveza oduzeti pravo glasa u 
slučaju da članica Saveza nema tjela upravljanja i zastupanja u mandatu. Tajnik Presečki utvrdio je 
i da je ovdje nužno primijeniti Tumačenje članka 32. Statuta doneseno u vidu Odluke Skupštine na 
prethodnoj Izvanrednoj izbornoj sjednici Skupštine 20. prosinca 2022., prema kojem u slučaju 
neprovedenih podataka o osobama ovlaštenim za zastupanje u Registru udruga, a kada prethodno 
postoji predan Zahtjev nadležnom županijskog ureda za upis novoizabranih pravnih zastupnika, 
dozvoliti će se glasanje članica, a u slučaju da se naknadno upis izabranih pravnih zastupnika 
udružene članice NE PROVEDE u Registru udruga, glas te članice sa sporne sjednice će se 
naknadno poništiti. 
Tajnik Presečki ujedno je odgovorio Daliboru Jakovčiću da HBBS ne djeluje isključivo samo po 
odredbama Statuta HBBS-a nego i po svim važećim općim aktima ovog Saveza, a da Statut Saveza 
kao i svi drugi statuti uvijek se može bez problema izmjeniti, s tim da je druga stvar što zbog 
nepoštivanja zakonskih i statutarnih odredbi oni kao poništeno vodstvo Saveza u periodu od 3 
godine u više navrata ga nisu uspjeli izmijeniti jer im je upis izmjena odbio Gradski ured nekoliko 
puta. 
 
PREDSJEDNIK SISER ODGOVORIO JE VANJI GRUBIŠIĆ: 
Ja mogu reći iz dugogodišnjeg iskustva prisustvovanja sjednicama skupština sportskih organizacija 
kao što su Hrvatski olimpijski odbor i Sportski savez Grada Zagreba da se tamo nikada nije 
dozvoljavalo da članica koja nije u mandatu glasa na sjednici Skupštine, pa time isto treba vrijediti 
i na sjednicama Skupštine HBBS-a. 
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ČLAN RADNOG PREDSJEDNIŠTVA NEVEN MADA ODGOVORIO JE DALIBORU 
JAKOVČIĆU: 
Meni je ovo prvi glas da je do raskola u HBBS-u došlo samo iz razloga što prema Statutu postoje 
pridružene i punopravne članice. Čuo sam do sada brojne razloge zašto je do ovoga došlo, ali 
nikada nisam od nikoga još čuo da je razlog što sve članice nisu punopravne. 
 
-Za riječ se je javio i predstavnik FK „Black Jack gym“ iz Velike Gorice NENAD NOVOSEL koji 
je izrazio negodovanje jer se osporava verifikacija mandata 3 članice, ukazujući na sjednicu HBBS-
a iz 2021. g. u Poreču, gdje je predstavnik u Skupštini BBK „Sisak“ iz Siska NERMIN 
KURTOVIĆ EKA predao odluku o zamjenskom predstavniku koju je napisao rukom i stavio svoj 
potpis i štambilj kluba, te je ista navodno prihvaćena, a sada ovo vodstvo HBBS-a radi problema s 
predanim spornim odlukama tri (3) članice, premda ako se prizna pravo glasa ove tri članice, opet 
aktualno vodstvo HBBS-a ima većinu za donošenje odluka u Skupštini, te je naglasio da je ovo 
samo maltretiranje njih i zašto ne dopustimo verifikaciju mandate ove 2 članice jer je riječ o 
formalnosti. 
NENAD NOVOSEL također je postavio pitanje zašto im onda Tajnik Saveza nije poslao obrazce 
kako trebaju izgledati Odluke o predstavniku u Skupštini i Odluka o zamjenskom predstavniku u 
Skupštini, na što mu je Tajnik Presečki odgovorio da to sve jasno piše u Statutu. 
 
GLAVNI DIO ODGOVORA IM JE DAO PREDSJEDNIK SAVEZA DAMIR SISER: 
Konstatirao je da rukom pisan bilo koji dokument predan pri nadležnim tijelima nikada nije 
problem, jer ne postoji nigdje zakonska odredba da službeni dokument, zahtjev ili slično ne smije 
biti pisan rukom. Ujedno je ukazao NENADU NOVOSELU  da redovito u slučaju hitnosti i na 
sudovima i kod javnog bilježnika isl. od stranaka se traži da barem rukom napišu dokument i 
potpišu ga kako bi bio isti predan u roku. Zatim je ukazao da se ne radi o neodgovarajućoj formi 
odluka sporne 2 članice, nego da te 2 članice nemaju prema odredbama Statuta izabrane imenom i 
prezimenom predstavnike u Skupštini HBBS-a kao tijela Saveza te da ovo vodstvo HBBS-a nema 
namjeru mimo zakonskih i statutarnih odredaba izglasavati nikakve odluke, niti „progledavati kroz 
prste“. 
-Predsjednik Saveza Damir Siser dao je prijedlog da o spornim verifikacijama mandata 3 članice: 
FK „Play“ iz Požege, BBK „Krk“ iz Krka i Bodybuilding savez Istarske županije glasanjem odluče 
članovi Skupštine čiji mandati su verificirani, na način da o mandatu svake sporne članice odluče 
posebno glasanjem svi članovi s verificiranim urednim mandatima pa da svi članovi zajedno utvrde 
da li će im se dati pravo glasa na ovoj sjednici Skupštine. 
Prvo je dano na glasanje verificiranje mandata članica FK „Play“ iz Požege i BBK „Krk“ iz Krka 
budući da te 2 članice imaju identične odluke o imenovanju više različitih predstavnika u Skupštinu 
HBBS-a, umjesto jednog (1) predstavnika imenom i prezimenom. 
Prijedlog da se verificira mandat članicama FK „Play“ iz Požege i BBK „Krk“ iz Krka dobio je 10 
glasova „PROTIV“, 3 glasa „ZA“ te nitko „SUZDRŽAN“, čime je utvrđeno da je većinom 
glasova prisutnih članova Skupštine odgođena verifikacija mandata članicama FK „Play“ iz Požege 
i BBK „Krk“ iz Krka za slijedeću sjednicu Skupštine. 
Zatim je dana na glasanje verifikacija mandata članice Bodybuilding savez Istarske županije, koja 
nema tijela upravljanja i zastupanja u mandatu, ali je napravila Izbornu sjednicu Skupštine i predala 
je zahtjev za izmejnu podataka u Registru udruga. 
Prijedlog da se verificira mandat članici Bodybuilding savez Istarske županije dobio je 13 glasova  
„ZA“ te nitko „PROTIV“ i nitko „SUZDRŽAN“, čime je utvrđeno da je većinom glasova 
prisutnih članova Skupštine verificiran mandata punopravnoj članici Bodybuilding savez Istarske 
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županije u mandatu Skupštine 2022-2026 te joj je dano pravo glasa na sjednici Skupštine 11. 
travnja 2024. 
Predsjedavajući Damir Siser utvrdio je da se Skupština HBBS-a sastoji od 16 članova, a trenutačno 
14 članova Skupštine ima verificirane mandate, a koji su danas prisutni te da je natpolovična 
većina prisutnih članova Skupštine potrebna za donošenje pravovaljanih odluka na Izvanrednoj 
sjednici Skupštine 11. travnja 2024.g.  8 glasova članova Skupštine.  
Budući da Izvanrednoj sjednici Skupštine 11. prosinca 2024. prisustvuje utvrđenih 14 članova 
Skupštine s verificiranim mandatima u mandatnom razdoblju 2022-2026, predsjedavajući Damir 
Siser je utvrdio da postoji potreban kvorum za donošenje odluka iz Dnevnog reda predmetne 
sjednice pa je dao članovima Skupštine na usvajanje prihvaćanje utvrđenog kvoruma za donošenje 
pravovaljanih odluka.  
Članovi Skupštine prihvatili su utvrđeni kvorum od 14 članova Skupštine s 10 glasova „ZA“, 4 
glasa „SUZDRŽANA“ i nitko „PROTIV“. 
 
D-     Usvajanje zapisnika sa Izvanredne izborne sjednice Skupštine održane 20.12.2022. 
Predsjedavajući Damir Siser dao je članovima Skupštine na usvajanje zapisnika sa Izvanredne 
izborne sjednice Skupštine održane 20.12.2022.g., odnosno dao je mogućnost članovima Skupštine 
da daju primjedbu na predmetni Zapisnik, ako tko ima. 
 
USLIJEDILA JE RASPRAVA 
Za glas se je javio predstavnik SK „Blue gym“ iz Karlovca GORAN JURATOVIĆ te je izjavio da 
on ima nekoliko primjedbi na predmetni Zapisnik te je tražio redom da se unese u ovaj Zapisnik 
slijedeće: 
-da HBBS nema Statut usklađen sa Zakonom o sportu pa je održavanje ove sjednice Skupštine 
nezakonito, kao i one Izvanredne izborne sjednice Skupštine održane 20. prosinca 2022. 
 
ODGOVORIO MU JE TAJNIK PRESEČKI: 
Upoznao je Gorana Juratovića sa činjenicom da je Prijedlog novog Statuta HBBS-a usklađenog sa 
Zakonom o sportu donesen od strane Izvršnog odbora HBBS-a i predan 29. prosinca 2023.g. 
pravnoj službi HOO-a, kao i Prijedlog pravilnika o sustavu natjecanja HBBS-a usklađen s novim 
Zakonom o sportu. Obadva prijedloga su naknadno poslana pravnoj službi HOO-a također sa 
službene e-mail adrese Saveza info@hbbs.hr 27. ožujka 2024., te još uvijek Savez nije dobio 
odobrenje Statuta i Pravilnika o sustavu natjecanja HBBS-a od strane HOO-a. 
Ujedno je Goran Juratović upoznat sa činjenicom da se za Izvanrednu izbornu sjednicu Skupštine 
održanu 20. prosinca 2022.g. nije morao koristiti Statut Saveza usklađen sa Zakonom o sportu jer je 
novi Zakon o sportu stupio na snagu 01. siječnja 2023.g., kao i da se sjednica Skupštine 11. travnja 
2024. ne održava u svezi niti jednog članka novog Zakona o sportu po kojem je nužno napraviti 
izmjene u statutima nacionalnih saveza. 
-zatim je Goran Juratović izjavio da se uvede u Zapisnik da je Predsjednik Saveza Damir Siser 
samo nepravomoćno oslobođen za možebitno počinjeno kazneno djelo krivotvorenja Statuta 
HBBS-a pa je aktualni Statut HBBS-a iz 2015. još uvijek upitan, kao i ova sjednica Skupštine, a i 
ona izborna od 20. prosinca 2022. budući da postoji mogućnost da u pravomoćnoj presudi 
Predsjednik Saveza bude ipak optužen za krivotvorenje Statuta. 
 
 ODGOVORIO MU JE PREDSJEDNIK NADZORNOG ODBORA EUGEN PERVAN: 
-Koji je pitao Gorana Juratovića da li je upoznat s presumpcijom nevinosti i da bi on bio na 
njegovom mjestu vrlo pažljiv kod zahtjeva da se unosi u Zapisnik sjednice Skupštine izjava da je 



  
HHRRVVAATTSSKKII  BBOODDYY  BBUUIILLDDIINNGG  SSAAVVEEZZ  
Član Hrvatskog olimpijskog odbora 
Trg K.Ćosića 11 
10000 Zagreb 
OIB:38008533018 
IBAN :HR5623600001103125557 
Tel/mob : 01-3496-919, 099-500-9508 
E-mail : info@hbbs.hr 
SKRAĆENA VERZIJA ZAPISNIKA 
  

 

7 
 

netko nepravomoćno oslobođen/optužen, budući da stoji zakonska i ustavna obaveza zabrane 
komentiranja nepravomoćnih presuda. 
Goran Juratović je rekao da zna za presumpciju nevinosti. 
Ujedno Tajnik Presečki je upoznao Gorana Juratovića sa činjenicom da je na početku Izvanredne 
izborne sjednice Skupštine 20. prosinca 2022. Skupština ponovno usvojila Statut HBBS-a iz 2015. 
identičan kakav je bio do tada, pa ne postoji mogućnost da ikakvim naknadnim možebitnim 
utvrđivanjem krivotvorenosti Statuta u periodu od 20. prosinca 2022. pa nadalje Savez nema 
pravovaljani Statut. 
 -potom je Goran Juratović rekao da on ne zna da je ikada poslao e-mail koji se navodi u Zapisniku 
sa izvanredne izborne sjednice 20. prosinca 2022.g. u kojem se uvedeno da je on prijetio članicama 
HBBS-a da će biti kažnjene ako odu na sjednicu Skupštine 20. prosinca 2022., a ne na onu koju je 
on sazvao za 23. prosinca 2022. te da želi da se to unese u Zapisnik. 
Tajnik Presečki rekao mu je da se radi o e-mailu koji je on potpisao i poslao s e-mail adrese 
hrvatskibodybuildingsavez@gmail.com 08. prosinca 2022.g. 
-Goran Juratović je izjavio kako želi da se unese u Zapisnik da se on ne sjeća da je članica 
BODYBUILDING SAVEZ OSJEČKO-BARANJSKE ŽUPANIJE ikada imala predstavnika u 
Skupštini Saveza te je tražio da predsjednica Verifikacijske komisije Nada Siser pročita imenom i 
prezimenom sve predstavnike članica HBBS-a prisutne na sjednici Skupštine 11. travnja 2024., što 
je ona i učinila. 
Potom se je javio za riječ predstavnik FK „Black Jack gym“ iz Velike Gorice NENAD NOVOSEL, 
koji je izjavio da on nikada nije vidio izvod s bankovnog računa HBBS-a pri Zagrebačkoj banci o 
uplati članarine ovog županijskog saveza iz 2018.g. 
Za riječ se je javila i predstavnica BBS IŽ Vanja Grubišić koja je izjavila da je zamjenska 
predstavnica BBK „Osijek“ iz Osjeka Vanja Tokić natjecateljica iz druge federacije i da ona ne 
može biti prisutna na ovoj sjednici Skupštine prema pravilima IFBB Federation, a time niti glasati. 
 
ODGOVORIO IM JE TAJNIK PRESEČKI: 
Bodybuilding savez Osječko-baranjske županije primljen je u punopravno članstvo HBBS-a u 
kolovozu 2018.g., a sporna uplata članarine za 2018.g. razvidna je iz bankovnog izvadka po računu 
HBBS-a koji  je u ožujku 2022. g. zatražilo upravo poništeno vodstvo HBBS-a odnosno Goran 
Juratović i Nenad Novosel od djelatnice Zagrebačke banke Ivone Strnić te koji im je i dostavljen 
09. ožujka 2022.g. na e-mail adresu info@hbbs.hr, a gdje je ista podmirena 15. rujna 2018. sa 
osobnog računa Nade Siser. Ujedno članica Saveza Bodybuilding savez Osječko-baranjske 
županije prije izvanredne izborne sjednice Skupštine HBBS-a 20. prosinca 2022. podmirila je sve 
svoje godišnje članarine za 4 godine, budući da za vrijeme poništenog vodstva HBBS-a joj je 
osporavano članstvo u HBBS-u, a potvrde o uplaćenim članarinama uključujući i onu iz 2018. 
priložene su i Gradskom uredu uz Zapisnik sa Izvanredne izborne sjednice Skupštine održane 20. 
prosinca 2022.  
Vezano za mogućnost ili nemogućnost prisustvovanja Vanje Tokić na sjednici Skupštine Tajnik 
Presečki je odgovorio Vanji Grubišić da su pravila IFBB Federation izmjenjena u Statutu IFBB 
Federation iz 2023.g., a prema tim izmjenama usklađeni su i pravilnici HBBS-a pa Vanja Tokić 
nema nikakvih zabrana da sudjeluje u radu HBBS-a, kao članice IFBB Federation, a sporno uz 
njezino nekadašnje članstvo u drugoj internacionalnoj bodybuilding i fitness federaciji. 
 
Za riječ se je javila i Nada Siser, koja je odgovorila NENADU NOVOSELU da je članarina za 
Bodybuilding savez Osječko-baranjske županije 2018.g. uplaćene neposredno dan prije Izborne 
sjednice Skupštine HBBS-a u rujnu 2018. iz razloga što ona ima bankovni račun u Zagrebačkoj 
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banci, a u kojoj je i bankovni račun HBBS-a pa da se ispoštuje odredba Statuta da članice na dan 
održavanja moraju imati podmirenu članarinu za tekuću godinu, koju BBS OBŽ nije platio na 
vrijeme, ona je uplatila njihovu članarinu sa svojeg bnkovnog računa, a s BBS OBŽ je sklopila 
Ugovor o pozajmici temeljom kojeg joj je kasnije ova članica i vratila nazad uplaćeni iznos 
godišnje članarine. Također Nada Siser je podsjetila NENADA NOVOSELA da je on godinama 
sve obaveze za svoj klub FK „Black Jack gym“ iz Velike Gorice plaćao isključivo sa žiro računa 
svojeg poduzeća PRENE-SPORT d.o.o. 
 
Predsjednik Siser također je podsjetio NENADA NOVOSELA da u periodu kada je Savez 
vodilo poništeno vodstvo, gdje je on bio glavni tajnik Saveza, odbijalo se je čak staviti na dnevni 
red sjednica Izvršnog odbora prijedlog za primanje u punopravno članstvo članice „ADRIA“ 
fitness akademije – hrvatske udruge stručnih djelatnika u fitnessu i bodybuildingu, premda je ova 
udruga bila više od pet godina članica HBBS-a, a sve iz razloga kako je poništeni predsjednik 
Juratović izjavio na sjednici Skupštine u prosincu 2021. u Velikoj Gorici da ne želi da sadašnje 
vodstvo HBBS-a, kao tadašnja oporba u Skupštini, dobije još jedan glas na svojoj strani. 
 
GORAN JURATOVIĆ izrazio je negodovanje jer prema Zapisniku sa Izvanredne izborne 
sjednice Skupštine održane 20. prosinca 2022.g. članovi Skupštine su donesli sve pravilnike i 
poslovnike Saveza koji su trenutačno važeći, a isti još uvijek nisu javno dostupni, a za riječ se je 
javio i ANTONI FURIĆ predstavnik FK „Play“ iz Požege navodeći da kako on može znati kojih 
pravila se mora pridržavati, ako on nije s njima upoznat. 
 
ODGOVORIO IM JE TAJNIK PRESEČKI: 
Navodeći da Skupština nije 20. prosinca 2022.g. donesla pravilnike i poslovnike Saveza jer to nije 
u njezinoj ovlasti, nego je samo utvrdila koji pravilnici i poslovnici Saveza doneseni u periodu do 
rujna 2018. su i dalje na snazi. Također razlog zašto isti nisu još uvijek dostupni je što je vodstvo 
HBBS-a tek prije 2,5 tjedna dobilo pristup službenoj web-stranici Saveza www.hbbs.hr  te da se 
ovi dokumenti nisu stigli objaviti, a neke od njih je potrebno uskladiti. Tajnik Presečki upoznao je i 
Gorana Juratovića s činjenicom da prema Zakonu o pristupu informacijama svatko može od 
HBBS-a kao javnopravnog tijela tražiti bilo koju informaciju, pa tako i sporne pravilnike i 
poslovnike.  
Na to je ANTONIO FURIĆ dobacio da je Tajnik Presečki to već mogao napraviti jer: „Ionako 
nema život pa ima vremena“ te je upitao Tajnika: „Kako mogu tražiti pravilnik ako uopće ne znam 
koji postoji?“ na što mu je Tajnik odgovorio neka onda zatraži službeno sve pravilnike i poslovnike 
HBBS-a, a ANTONIO FURIĆ je odgovorio: „Kakakv je to sad odogovor!“ 
 
Goran Juratović obratio se je Skupštini s konstatacijom da ako aktualno vodstvo Saveza tvrdi da 
sve što se je dogodilo u razdoblju dok je poništeno vodstvo vodilo Saveza onda neka Tajnik 
Presečki vrati i 100.000 kn od svih državnih nagrade koje je dobio u tom periodu kao trener 
natjecateljice Lare Santini, a natjecatelj FILIP DROPULIĆ je dobacio „200.000 kn, a ne 100.000 
kn“. Potom je Goran Juratović izjavio ako Presečki ne vrati dobivene nagrade da će oni obavijestiti 
nadležne organe. 
 
ODGOVORIO IM JE TAJNIK PRESEČKI: 
Pravno gledano prema članku 115. stavku 5. Zakona o općem upravnom postupku nije da je SVE 
PONIŠTENO nego se poništavaju pravne posljedice koje je prouzročilo poništeno rješenje o upisu 
osoba ovlaštenih za zastupanje HBBS-a u Registar udruga, a koliko daleko ide to poništavanje 
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zavisi od svakog slučaja individualno. Na to je predsjednik Siser rekao da ako tajnik Presečki mora 
po njima vratiti državne nagrade, onda i Nenad Novosel mora vratiti sve naknade koje su mu 
isplaćene iz HOO-a kao tajniku Saveza, a Nenad Novosel je na to odgovorio da si on zadnjih 8 
mjeseci uopće niti nije ispalaćivao naknade za administrativne poslove. Tajnik Presečki zatim je 
upitao Gorana Juratovića da li to onda znači da bi se i rezultati Lare Santini trebali poništiti, na šta 
je on odgovorio DA. 
Pošto je završila rasprava Predsjednik Saveza je dao na glasanje usvajanje Zapisnika sa Izvanredne 
izborne sjednice Skupštine održane 20. prosinca 2022.g., koji je prihvaćen s 10 glasova „ZA“, 2 
glasa „PROTIV“ te 2 glasa „SUZDRŽAN“, pa je utvrđeno da je većinom glasova prisutnih 
članova Skupštine usvojila predmetni Zapisnik sa Izvanredne izborne sjednice Skupštine održane 
20. prosinca 2022.g.. 
 
 

1. TOČKA - Usvajanje dnevnog reda 

Predsjedavajući Damir Siser predložio je da se usvoji dnevni red objavljen na službenoj web-
stranici HBBS-a www.hbbs.hr 03. travnja 2024. te je ujedno pitao prisutne da li ima tko primjedaba 
ili kakvih drugih prijedloga za uvrštavanje u Dnevni red Izvanredne sjednice Skupštine HBBS-a 
11. travnja 2024.g. 
Budući da nitko od prisutnih članova Skupštine nije imao primjedaba ili prijedloga Predsjednik 
Siser dao je na izglasavanje Dnevnog reda sjednice Skupštine slijedećeg sadržaja: 
1. Otvaranje Izvanredne sjednice Skupštine i usvajanje dnevnog reda 
2. Usvajanje Poslovnika o radu Skupštine Hrvatskog body building saveza  
3. Usvajanje izmjena i dopuna Financijskog plana HBBS-a za 2023. godinu 
4. Usvajanje Financijskog plana za 2024. godinu s Planom rada za 2024. godinu 
5. Razno 
 
Prijedlog Dnevnog reda je prihvaćen s 10 glasova „ZA“, 4 glasa „SUZDRŽAN te nitko 
„PROTIV“, pa je utvrđeno da je većinom glasova prisutnih članova Skupštine usvojila Dnevni 
red. 
 

2. TOČKA – Usvajanje Poslovnika o radu Skupštine Hrvatskog body building saveza 

Predsjedavajući Damir Siser pitao je prisutne da li tko ima primjedaba ili prijedloga za izmjenu 
Poslovnika koji su dobili e-mailom u radnim materijalima za ovu sjednicu Skupštine, ujedno naveo 
je da je ovaj Poslovnik bilo nužno donesti pod hitno na ovoj Izvanrednoj sjednici Skupštine zbog 
brojnih negodovanja članica da je aktualni Statut dosta nedorečen u nekim dijelovima pa će se 
stoga s Poslovnikom o radu Skupštine, kojeg do sada Savez nikada nije imao, pokušati nadomjestiti 
nedostaci i dvojaka tumačenja u nekim odredbama aktualnog Statutu. 
 
Budući da nitko od prisutnih članova Skupštine nije imao primjedaba ili prijedloga Predsjednik 
Siser dao je na izglasavanje Poslovnika o radu Skupštine HBBS-a. Poslovnik o radu Skupštine 
HBBS-a je prihvaćen s 10 glasova „ZA“, 2 glasa „PROTIV“ te 2 glasa „SUZDRŽAN“, pa je 
utvrđeno da je većinom glasova prisutnih članova Skupštine usvojen Poslovnik o radu Skupštine 
HBBS-a. 
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3. TOČKA – Usvajanje izmjena i dopuna Financijskog plana za 2023. godinu 

Predsjenik Siser objasnio je prisutnim članovima da je Skupština Saveza na Izvanrednoj izbornoj 
sjednici Skupštine 20. prosinca 2022. donesla Financijski plan za 2023.g. prema Prijedlogu 
Izvršnog odbora. Zbog neupisivanja u Registar udruga osoba ovlaštenih za zastupanje HBBS-a 
cijelu 2023.g. niti Savez niti aktivnosti Saveza nisu bile financirane iz proračuna tj. od strane 
Hrvatskog olimpijskog odbora, a niti je Savez imao pristup vlastitim sredstvima na bankovnom 
računu. Ujedno doneseni Financijski plan HBBS-a za 2023. iz kraja 2022.g. nakon što je prošla 
cijela kalendarska 2023.g. gotovo u potpunosti ne odgovara stvarnoj situaciji vezano uz 
financiranje različitih programskih stavki u 2023.g. Jedino je u 2023. godini direktno iz sredstava 
HOO-a financiran odlazak reprezentacije na Prvenstvo Europe po odluci Glavnog tajnika HOO-a. 
Također predsjednik Siser je upoznao prisutne članice da zbog nemogućnosti normalnog 
funkcioniranja prema „trećim osobama“ u 2023.g., vodstvo Saveza je temeljom ugovora 
sklopljenog sa članicom „ADRIA“ FITNESS AKADEMIJOM – hrvatskom udrugom stručnih 
osoba u fitnessu i bodybuildingu, dio aktivnosti Saveza je spušten na udruženu članicu „ADRIA“ 
FITNESS AKADEMIJU, a da bi se u ograničenom opsegu aktivnosti Saveza mogle uopće odvijati. 
Predsjednik Siser je naglasio da ovaj predloženi Financijski plan za 2023. je samo prijedlog HBBS-
a HOO-u za namjensku isplatu preostalih sredstava HBBS-a od HOO-a, a na Stručnoj službi HOO-
a je krajnji odgovor da li će ovaj prijedlog HBBS-a i prihvatiti. 
Nadalje predsjednik Siser je prepustio riječ Tajniku Presečkom da objasni stavke u Financijskom 
planu za 2023. godinu, te je otvorio raspravu, a GORAN JURATOVIĆ  se je odmah javio s 
konstatacijom da njemu tu ništa nije jasno i neka mu se objasne stavke, dok je NENAD NOVOSEL 
dobacio: „Eto Presečki je ekonomist pa će on nama sve to lijepo objasniti!“ 
 
 TAJNIK PRESEČKI JE REDOM ELABORIRAO STAVKE FINANCIJSKOG PLANA ZA 
2023: 
-prema stanju sredstava u aplikaciji HOO-a namjenjenu nacionalnim savezima „Spartis“, prema 
prijedlogu poništenog vodstva HBBS-a još iz 2022.g. HOO je odobrio HBBS-u po predviđenim 
programskim stavkama u 2022. godini ukupno 29.557,00 eura, s tima da Savez za 2023.g. nije 
imao odobrena sredstva za ADMINISTRATIVNE POSLOVE, jer bez upisanih pravnih zastupnika 
Saveza očito nije postojala mogućnosti za sklapanje ugovora o djelu s nikim za obavljanje ovih 
poslova Saveza 
-od odobrenih 29.557,00 eura realizirano je u 2023.g. samo 5.983,24 eura za troškove odlaska 
reprezentacije na Prvenstvo Europe 2023. i ukupno 800,00 eura za članarine Europskoj i Svjetskoj 
federaciji, pa je NEREALIZIRANIH SREDSTAVA HOO-a ostalo iz 2023.g. još 22.773,76 eura 
-pored predviđenih 29.557,00 eura sredstava od HOO-a u 2023.g. na prihodovnoj strani HBBS-a 
bilo je još 3.114,28 eura vlastitih sredstava Saveza prenesenih ih 2022.g. i uplaćena jedna članarina 
članice za 2022.g. u iznosu od 132,72 eura 
-pored troškova nastupa na Prvenstvu Europe 2023. i članarina Federacijama na rashodovnoj strani 
Financijskog plana za 2023.g., u odnosu na onaj prvobitni iz 2022.g., predloženo je iz preostalih 
sredstava HOO-a izfinancirati, po dopuštenim programskim aktivnostima HOO-a za financiranje 
sredstvima proračunu, sve one aktivnosti Saveza koje su se odvijale mahom preko udružene članice 
„ADRIA“ FITNESS AKADEMIJE, a za koje postoji popratna vjerodostojna dokumentacija za 
pravdanje nastalih troškova 
-u trošak odlaska na Prvenstvo Europe 2023 uračunati su i troškovi člana reprezentacije Nine 
Gospočića u procjenjenom iznosu od 1000,00 eura, budući je ovaj natjecatelj nastupio u sklopu 
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reprezentacije na Prvenstvu Europe 2023, ali je bilo odlučeno na sastanku u tajništvu HOO-a 
krajem travnja 2023. da se sportašu Nini Gospočiću ne financira odlazak na Europsko prvenstvo 
2023, na inzistiranje poništenog predsjednika Juratovića 
-pipreme za Europsko prvenstvo su obuhvatile ono što se je moglo dokumentirati vjerodostojnom 
dokumentacijom,  
-budući da Savez u 2023. godini nije imao odobrena sredstva za admistrativne poslove, a kojih je 
bilo dosta pogotovo onih pravne prirode, da bi se u prvom redu omogućio konačan upis osoba 
ovlaštenih za zastupanje HBBS-a u Registar udruga, kao što niti Savez nije imao mogućnost u 
2023. angažirati trenera financiranog bilo iz vlastitih sredstava Saveza, bilo sufinanciranjem iz 
sredstava HOO-a, temeljom sklopljenog Ugovora poslovi trenera i administratora Saveza spušteni 
su na „ADRIA“ FITNESS AKADEMIJU, u kojoj je na istim poslovima bio zaposlen upravo 
izabrani Glavni tajnik i Izbornik Saveza.  
-stavka oprema i rekviziti odnosi se na kalibriranu opremu za održavanje natjecanja u novoj 
službenoj disciplin IFBB Federation od 2021.g., a u kojoj se fitness i bodybuilding natjecanja u RH 
još uvijek nisu održavala 
-pod stavkom oprema i rekviziti nalazi se i specijalizirana samotamneća boja i ostali kozmetički 
preparati za tijelo natjecatelja u fitness i bodybuilding sportu, koji su kupljeni za cijeli natjecateljski 
team što je nastupio na Prvenstvu Europe 2023. 
-programska stavka materijalni troškovi u iznosu od 1.747,00 eura predložena je da se namjenski 
iskoristi za podmirivanje godišnje najamnine poslovnog prostora, odnosno ureda jedine osobe 
zaposlene tijekom 2023.g. u „ADRIA“ FITNESS AKADEMIJI, a koja je ujedno cijelu godinu 
obavljala admisnitrativne poslove za potrebe Saveza,  
Tajnik Presečki pitao je da li netko ima kakvih primjedaba ili prijedloga u vezi Financijskog plana 
za 2023., koji će se predložiti Stručnoj službi HOO-a, budući da nitko od prisutnih članova 
Skupštine nije imao primjedaba ili prijedloga Predsjednik Siser dao je na izglasavanje Prijedlog 
financijskog plana HBBS-a za 2023.g. te je isti izglasan s 12 glasova „ZA“, 2 glasa 
„SUZDRŽAN“ te nitko „PROTIV“, stoga je utvrđeno da je većinom glasova prisutnih članova 
Skupštine usvojen Prijedlog financijskog plana HBBS-a za 2023.g. 
 

4. TOČKA – Usvajanje Financijskog plana za 2024. g.  

 
Predsjednik Siser dao je riječ Tajniku Presečkom da razjasni stavke iz članicama uručenog 
prijedloga Financijskog plana HBBS-a za 2024.g.  
-Tajnik Presečki naveo je da je Financijski plan za 2024.g. napravljen prema predloženim 
sredstavima koja HBBS potražuje od HOO-a za 2024. godinu, a gdje je prema stanju u aplikaciji 
HOO-a za nacionalne saveze „Spartis“ očito da je prijedlog financijskog plana HBBS-a 18. rujna 
2023.g. napravio netko iz Stručne službe HOO-a, prema projekciji potraživanja od strane HBBS-a 
za 2023.g., a sve kako HBBS zbog neprovedenih ovlaštenih osoba Saveza u Registru udruga, ne bi 
izgubio proračun za 2024.g.  
-Tajnik Presečki prvo je krenuo s prihodovnom stranom na kojoj je rekao da su predviđeni 
potraživani prihodi od strane HOO-a u ukupnom iznosu od 101.279,00 eura, predviđeni prihodi od 
godišnjih članarina 20 članica u 2024. g. su 2.654,00 eura, prihodi od registracije natjecatelja, što 
uključuje godišnje licence i kotizacije predviđen je na 2.100,00 eura, preneseno iz 2023. godine je 
neutrošenih 3.247,00 eura, a ostatak su predviđena sponzorstva i donacije te učešće članica u 
troškovima, što se odnosi na većinom uplate troškova natjecatelja koji će si sami podmiriti troškove 
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za odlazak na EP i SP, odnosno troškove osoblja u pratnji. Ukupni proračun HBBS-a predviđen je 
na 116.964,00 eura. 
Gorana Juratovića i Nenada Novosela zanimalo je kako to da je tako visok predviđeni proračun i 
gdje je specifikacija sredstava koja se traže od HOO-a po programskim stavkama. Tajnik Presečki 
ih je uputio da je to na drugoj stranici te im je objasnio da se prema financijskom planu 
potraživanja od HOO-a od 18. rujna 2023.g. u aplikaciji „Spartis“ od HOO-a ukupno potražuje 
50.820 eura, a od toga je odobreno isto kao i u 2023.g. 29.557,00 eura plus naknada za 
administrativne poslove u iznosu od 5.442,00 eura. U ukupni planirani iznos od 101.279,00 eura 
uključena su i planirana sufinanciranja iz sredstava HOO-a plaća za 2 trenera u godišnjem 
ukupnom iznosu od 35.970,00 eura i sufinanciranje 1 sportaša iz Razvojnog programa III u iznosu 
od 7.320,00 eura. 
Goran Juratović izjavio je da ga više ne znima ništa u vezi Financijskog plana za 2024.g., a 
NENAD NOVOSEL je izjavi: „Dao Bog da bude takav financijski plan i realiziran u 2024.g.“, na 
šta je Tajnik Presečki potvrdio s „Dao Bog!“ 
 
Tajnik Presečki pitao je da li netko ima kakvih primjedaba ili prijedloga u vezi Financijskog plana 
za 2024.g., budući da nitko od prisutnih članova Skupštine nije imao primjedaba ili prijedloga 
Predsjednik Siser dao je na izglasavanje Prijedlog financijskog plana HBBS-a za 2024.g. te je isti 
izglasan s 14 glasova „ZA“, nitko „SUZDRŽAN“ te nitko „PROTIV“, stoga je utvrđeno da je 
jednoglasno usvojen Prijedlog financijskog plana HBBS-a za 2024.g. 
 

5. TOČKA – Razno 

Predsjednik Siser pitao je prisutne prestavnike u Skupštini da li ima tko kakvih pitanje i da li koga 
šta dodatno zanima. Pošto nije bilo nikakvih dodatnih upita zahvalio se je prisutnima i zatvorio 
sjednicu Skupštine. 
 
Završeno u 20:05 
                     
          ZAPISNIČAR:                                                                        OVJEROVITELJ ZAPISNIKA: 
           Boris Presečki                                                                                    Marko Miletić                                           

                 
 
 
 
 
 
 
 
 


